
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 30. april 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 207
Kan ministeren bekræfte, at Finansiel Stabilitet ikke ønsker, at sagen med
Garantloekken skal fremmes som et gruppesøgsmål, og vil det – efter mini-
sterens opfattelse – ikke være betydeligt mere omkostningstungt at køre sag-
erne enkeltvis frem for som et gruppesøgsmål?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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